
Nad Tatrou sa blýska... 
 
Viníka odhalit, zatknout a nejlépe rozčtvrtit, i kdyby na chleba nebylo. Trenčín, 
Trnava a okolí Žiliny - to jsou teď lokality, které vzrušují z nějakých "neznámých" 
důvodů český protiruský mainstream snad ještě více než Černochovou ef 
pětatřicítky. Právě v těchto místech se totiž objevily billboardy s nápisy „Bez Ruska 
neprežijeme... Ukrajina je nepriateľ a EÚ a NATO nepotrebujeme.“  
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To není mnoho povyku pro nic, to je mnoho povyků pro pravdu. Myslím si úplně to 
samé, snad jen k tomu prostřednímu heslu bych měl výhradu, neboť podle mě 
Ukrajina jako taková nepřítelem není - věřím, že jím není ani většina obyčejných 
Ukrajinců. Nepřítelem je Zelenského režim a novodobé ukrajinské jednotky SS (Azov, 
Pravý sektor apod.).  
 
Nicméně pod heslo první a třetí připojuji svůj autogram bez výhrad. Tvrdit, že lze 
dlouhodoběji normálně žít bez standardních vztahů (lépe lepších než standardních) s 
Ruskem, je totéž, jako být skálopevně přesvědčen, že sex ve třech (manželé plus 
jeden(jedna)) nenaruší manželský vztah. Zpočátku jsou taky všichni strašně free, 
happy a cool, všichni si užívají, ale po čase to začne drhnout a finální dohra se obvykle 
děje v soudní síni při rozvodovém stání.  
 
S Ruskem je to totéž. Nejdříve se všichni ti "stateční" bili v prsa, že my, Evropa, se bez 
ruského plynu a ropy obejdeme, aby nedávno po všech uvalených sankcích oficiálně 
vyšlo najevo, že dovoz ruského plynu do Evropy rapidně stoupá. Atd. To je už 
obehraná písnička. Největší prču má z těch sankcí logicky německá ekonomika, která 
by bez Putinova plynu už dávno padla na hubu. A s ní všechny ostatní ekonomiky 
členských států EU, jež jsou s tou der deutschen Wirtschaft svázané pupeční šňůrou.  
 



Proto se logicky táži, co je nepravdivého na obsahu toho zmíněného billboardu, že 
"Bez Ruska neprežijeme?" Slováci majú pravdu. Neprežijeme. Resp. autor tohoto 
zdařilého billboardového dílka dí pravdu. 
 
A rozebírat na stránkách iportaL24.cz znovu a opět, proč nepotřebujeme EU a NATO? 
To snad ne, to by bylo pod úroveň naší redakce a našich čtenářů, chcete-li nošením 
dříví do lesa, neboť o důvodech toho jsme psali nesčetněkrát a píšeme de facto dnes 
a denně. 
 
Ovšem viníka český mainstream hledá a jistě najde, jistě to bude nějaký Rus, možná s 
kufříkem a možná s vazbou na vrbětické výbuchy a nově i na tzv. proruský web Voice 
of Europe, který Koudelkovic ric pic BIS slavnostně odhalila jako zdroj proruských 
aktivit v České republiky, financovaných pochopitelně z Kremlu.  
 
Štěstí, že na Slovensku, pobývá-li autor (autoři) pod Tatrami, mu (jim), aspoň doufám, 
žádný hon na čaroděje nehrozí. To u nás v Česku by kvůli němu (nim) byl dost možná 
obnoven trest smrti... 
 
PS: 
Proč by to měla být provokace, jak bubnuje na poplach český mainstream? Spíš bych 
řekl, že je to mínění velkého počtu Slováků… Díky aspoň za toto.  
 


